
Aanhangsel nr. 2022-251240

Antwoord van burgemeester en wethouders op schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 42, 
eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van de raad der gemeente 
Leeuwarden, ingediend op 18 november 2022. De vragen zijn afkomstig van Lijst058 en gaan 
over Aanleunbewoners niet meer welkom bij activiteiten Leeuwarden Zorgcentrum. 

Vragen Antwoorden 

1. Sinds wanneer is de gemeente op 
de hoogte van deze problematiek 
en welke oplossingen zijn er 
mogelijk?

2. Hoeveel geld heeft de 
KwadrantGroep nodig om de 
activiteiten voor de 
aanleunbewoners toch door te 
kunnen laten gaan?

De gemeente was op de hoogte gesteld door de 
bewoners/ activiteitencommissie van de 
appartementen bij de Hofwijck. Dat was op 23 
mei 2022. De gemeente is een week later met de 
bewoners/activiteitencommissie in gesprek 
gegaan. De commissie vertelde dat zij door de 
overgang van de Hofwijck van verzorgingshuis naar 
verpleeghuis op zoek waren naar een ruimte om 
grotere activiteiten te houden. Zij vroegen aan de 
gemeente of we hier in mee wilden denken. Dat 
hebben we gedaan samen met Amaryllis en Elkien. 
Om te praten over de huur van een ruimte in de 
Hofwijck en verdere mogelijkheden bij de 
Hofwijck hebben wij in oktober een gesprek gehad 
met de Kwadrantgroep.  Op 7 november kregen 
we ter informatie de brief van de Kwadrantgroep 
die zij naar de bewoners zouden sturen. Deze 
brief heeft tot veel reacties geleid.
Na het versturen van de brief hebben wij, 
Amaryllis en Elkien weer met de Hofwijck om 
tafel gezeten. In dit gesprek is aangegeven dat de 
informatie over de Wmo aanbesteding niet klopte 
(de oorzaak van de problemen lag niet bij de Wmo 
aanbesteding: het aantal bewoners van de 
appartementen bij de Hofwijck dat Wmo 
dagbesteding van Kwadrant had, zijn allemaal 
overgegaan naar de Wmo dagbesteding van 
Amaryllis). Daarnaast hebben we gezamenlijk  
gezocht naar oplossingen.  
Er komt nu een nieuwe, gerectificeerde brief  met 
meer informatie en een overzicht van de 
mogelijkheden voor de bewoners.

Geen. Het kleine aantal bewoners van de 
appartementen bij de Hofwijck dat Wmo 
dagbesteding van Kwadrant had, zijn allemaal 
overgegaan naar de Wmo dagbesteding van 
Amaryllis. 



Blad 2

3. Zijn er meer zorgcentra in onze 
gemeente waar dit probleem 
speelt? Zo ja, welke?

4. Een bewoner voorziet in een 
schrale kerst. In het kader van de 
toenemende problematiek van de
eenzaamheid is dit een slechte 
ontwikkeling en niet passend bij 
het beleid van de gemeente.
Welke oplossingen op korte 
termijn heeft de gemeente voor 
De Hofwijck en eventueel andere
zorgcentra waar ditzelfde speelt?

De gemiste activiteiten zoals een modeshow, 
bingo, eten in het restaurant zijn niet meer 
mogelijk vanwege dat de Hofwijck nu geen 
verzorgingshuis meer is, maar een 
verpleeghuis/zorghotel. Zij hebben een andere, 
zwaardere doelgroep en stellen de activiteiten 
voor de verpleeghuisgroep niet open voor de 
bewoners van de appartementen. 

Het is bij ons niet bekend dat dit bij meer 
zorgcentra speelt.

Voor de bewoners van de appartementen bij de 
Hofwijck zijn er meerdere mogelijkheden. De 
Hofwijck heeft een erg actieve bewoners-/ 
activiteitencommissie. Zij organiseren dagelijks 
activiteiten voor kleine groepen bewoners. De 
gemeente en Elkien ondersteunen hierin bij het 
vinden van passende ruimte voor grotere 
activiteiten. Het huren van de Maria Louisezaal 
van De Hofwijck is hierbij één van de 
mogelijkheden.
Amaryllis kan ondersteunen bij het organiseren 
van de activiteiten van de bewonerscommissie. Zo 
is er met hulp van Amaryllis een feestmiddag/-
avond met lezing geweest in het nabijgelegen NHL 
campuscafé De Brûze. Ook is de 
bewonerscommissie, samen met Amaryllis, bezig 
met het organiseren van een kerstmiddag in De 
Brûze. 
Daarnaast organiseert Amaryllis activiteiten voor 
inwoners van de wijken en dorpen van 
Leeuwarden in de buurt- en dorpskamers. 
Verschillende bewoners doen hier aan mee. Zo 
organiseert Amaryllis iedere week twee 
koffiemomenten op de kinderboerderij. Dit is op 
woensdag van 10-12 uur en op donderdag van 14-
16 uur. Ook kunnen zij bij Amaryllis terecht voor 
basisondersteuning/Ontmoeten en meedoen 
vanuit de Wet Maatschappelijke Ondersteuning 
(WMO).



Blad 3

5. Hoe besteedt Amaryllis het geld 
dat van de KwadrantGroep naar 
Amaryllis is gegaan.

Het kleine aantal bewoners van de appartementen 
bij de Hofwijck dat Wmo dagbesteding van 
Kwadrant had, zijn allemaal overgegaan naar de 
Wmo dagbesteding van Amaryllis. De middelen 
zijn weer voor hetzelfde ingezet.

Leeuwarden, 20 december 2020,

burgemeester en wethouders van Leeuwarden,

burgemeester.
{{Signer1}}

secretaris.
{{Signer2}}

*Dit document is rechtsgeldig digitaal ondertekend.
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